
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Θεσσαλονίκη, 7/9/2022 

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

  

ΘΕΜΑ: "Εγκατάλειψη των κοιτασμάτων πετρελαίου του Πατραϊκού κόλπου" 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Προ μηνών, ο κ. Σιάμισης, επικεφαλής των «ΕΛΠΕ», με δηλώσεις του στα εγκαίνια του 

φωτοβολταϊκού πάρκου στην Κοζάνη, παρουσία του κ. Πρωθυπουργού, ξεκαθάρισε ότι, 

ο Όμιλος του οποίου ηγείται δεν προτίθεται να προβεί σε εξορύξεις πετρελαίου πουθενά 

στην χώρα, προφανώς, ακόμα και στον Πατραϊκό κόλπο, όπου υπάρχουν πιστοποιημένα 

κοιτάσματα, ενώ, οι όποιες έρευνες διεξαχθούν εκεί, θα προχωρήσουν μόνον για την 

προοπτική εξόρυξης φυσικού αερίου. Σε επικοινωνία που είχε το κόμμα μας με τον 

καθηγητή, κ. Ζελελίδη, ο εν λόγω μας πληροφόρησε ότι, όπως διαπιστώθηκε από 

τοπικές σεισμικές μελέτες, τα κοιτάσματα πετρελαίου στον Πατραϊκό κόλπο εκτιμώνται σε 

πάνω από 200 εκατομμύρια βαρέλια πετρελαίου. Ο κ. Ζελελίδης συνέχισε, λέγοντας ότι, 

ενώ όλα ήταν έτοιμα από πλευράς υποδομών για την εξόρυξη, η σημερινή κυβέρνηση, 

όπως και οι προηγούμενες, δεν μερίμνησαν καταλλήλως, ώστε να βρεθεί λιμάνι για την 

διακίνηση των αναλώσιμων, που θα χρειαστεί η διαδικασία της εξόρυξης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

 

Για ποιον λόγο εγκαταλείπονται σε αχρησία τα πιστοποιημένα κοιτάσματα πετρελαίου 

στον Πατραϊκό κόλπο, αφού αποτελούν μια εν δυνάμει πλουτοπαραγωγική πηγή της 

χώρας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  
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